
REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE BJE 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato: 29.08.2024 kl. 16.00-18.00                    

Forældrerepræsentanter: Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Christina Charlotte Stuhr, 

Tine Bugge Lund, Kathrine Bruun Søegaard, Dan Stenholt Isaksen, Line Flarup 

Mortensen  

Suppleant: Natascha Heimann 

Medarbejderrepræsentanter: Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Elevrepræsentanter: 

Skoleledelse: Marlene Ankjær 

Afbud: Anne Dorthe, Dorte, Natascha, Kathrine, Camilla 

 

Dagsorden:  

Pkt. 1:  

Velkommen, rammesætning, godkendelse af dagsorden samt referat fra juni måned.  

Orientering om årsberetningen. 

Referat: Referat fra juni måned godkendt.  

Skolebestyrelsen arbejder videre med antimobbepolitik og værdiregelsæt i kommende 

skoleår.  

Årsberetningen – klar til udsendelse. 

Pkt. 2:  

Orientering om kommunikationsstrategien.  

Den nye bestyrelse introduceres for den godkendte kommunikationsstrategi inden den 

udsendes til forældre samt kommer på skolens hjemmeside 

Referat: Tine fremlægger det færdige resultat, processen har været omkring medarbejdere, 

skolebestyrelse og ledelse. Det skal ses som et dynamisk redskab og vi kan genbesøge 

strategien ved behov. Lil tilføjer bestyrelsen som afsender for skoleåret 23/24. 

Skolen udsender strategien via Aula. Strategien udleveres på kommende forældremøder. 

Pkt. 3:  

Den nye bestyrelse skal konstitueres.  

Hvem ønsker at være formand? Hvem ønsker at være næstformand? Valg? 



Referat: Tine melder sig som formand, Lil er næstformand. Stort tillykke med posterne.  

Alle bakker op i bestyrelsen og vi hjælpes ad.  

Skolerådsmøde den 3. september fra kl. 18-20. Tine deltager. 

Pkt. 4:  

Skolebestyrelsens årshjul.  

Udarbejdelse af en fælles forståelse for årets arbejde. Hvad vil vi gerne nå omkring sammen? 

Referat: Vi afventer kvalitetsmodellen til efterår/vinter 2024/25.  

Ønske til emner på årshjulet vil være bl.a. skærmpolitik og værdiregelsæt i dette skoleår.  

Bestyrelsen ønsker indimellem deltagelse fra SFO – Marie som souschef. 

Pkt. 5:  

Nyt fra ledelsen - orientering om budget. 

Referat: Budgetmateriale offentliggøres den 30. august – herefter en høringsperiode frem til 

den 11. september, hvorefter den videre behandling forløber. Den politiske proces indebærer 

1. behandling af budgetforslaget den 12. september og efterfølgende er den 19-20. 

september reserveret til de politiske forhandlinger om budgettet. Den 10. oktober 2. 

behandler byrådet budgettet for 2025 og træffer her beslutning om, hvorledes kommunens 

økonomiske udfordringer skal løses. 

Pkt. 6: 

Nyt fra medarbejdere 

Bestyrelsen orienteres om skolens drift, opstart efter sommerferien, overdragelse af boden til 

5. klasse, skærmsund barndom, Åbent Hus den 10. september.   

Referat: Vi er kommet rigtig godt i gang med det nye skoleår.  

Nuværende 5. årgang vil gerne køre snackboden videre.  

Vi ser frem til åbent hus, foredrag med Imran Rashid og nogle gode forældremøder i 

september måned. 

Pkt. 7: 

Forældremøder 

Skal bestyrelsen have et fælles emne/orientering til årgangene? Hvem deltager på kommende 

forældremøder? 

Referat: Kommunikationsstrategien præsenteres 

Nedslag i skolebestyrelsens årshjul  

Skærmsund barndom – reklamer for foredraget den 17. september. 

Tak for denne gang!  
 


